

《单词百科:non-breaking是什么意思?non-breaking怎么发音?non-breaking的解释和用法》

英语单词non-breaking是什么意思?non-breaking怎么读?non-breaking怎么发音?简答网为您整理了non-breaking的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



non-breaking怎么读

non-breaking的读音:[n n bre k ŋ]

non-breaking的意思

1、adj.不断行的，不间断的，连续的;

non-breaking的相关词组

1、non-breaking space 不间断空格;

non-breaking的双语例句

1、 Non-breaking spaces are not used for hyphenation and are not expanded if the text is justified.

不间断空格不能用作连字符,在左右对齐文字时也不会扩展.

2、 The most common character entity in HTML is the non-breaking space.

在HTML中 最普通的实体字符就是不换行间隔了.

3、 Such non breaking Y-shapedcare structure is characterized with its magnetic path symmetry and constructioncompactness.

提出的不断轭的Y型铁芯结构具有磁路对称、结构紧凑的特点,更具有工业实用价值.

4、 Therefore, ideological and political work style bears the non-breaking characteristic.

所以,思想政治工作方式具有非爆发特性。

5、 Non-breaking Characteristic of Ideological and Political Work Style

略论思想政治工作方式的非爆发特性

6、 And for non-breaking wave the horizontal particle velocity can be estimated by using regular wave theory.

对于非破波,质点的水平速度可以由规则波理论得到。

7、 Application of orbital weighting of compound and non-breaking rail on measuring production of coke tank car

复合式不断轨轨道衡在罐焦计量生产中的应用

8、 Run-up of non-breaking waves is verified against the analytical solution for nonlinear shallow water waves.

波浪爬高用非线性浅水方程推导的非破碎波浪在斜坡上爬高的解析解来验证。

9、 Finally, comprehensive and reasonable theoretical models of suspended sediment concentration distribution under waves, including non-breaking waves and breaking waves, are both established.

最终，建立了比较完整的波浪作用下（包括波浪未破碎和波浪破碎两种情况）的悬沙浓度分布的理论模式。

10、Results indicated that after non-breaking injury of sciatic nerves, morphologic structure and enzyme histochemistry of corresponding neurons all produced obvious retrograde degeneration;

结果表明：非离断性损伤坐骨神经后，相应神经元形态结构及酶组织化学均发生明显的逆行性变性改变；

11、Combined with specific engineering, it introduces breaking detection and non-breaking detection for steel rust in concrete, the species and content of detection method are discussed to ensure the detection of steel rust.

结合具体的工程实践，阐述了建筑工程中混凝土内钢筋锈蚀量的破损检测和非破损检测方法，并对其检测方法的种类及内容作了探讨，以确保钢筋锈蚀的检测。

12、Most probably they will simply ignore the add-on, as it wisely appears within the well known annotation/ appinfo element, which allows for non-breaking migration.

它们很有可能会简单地忽略这些附加项目，就像它在著名的annotation/appinfo元素（支持非破坏性迁移的）中的聪明表现一样。

13、Additionally, any character can be specified by its Unicode code point: The syntax "# xA0;" or "# 160;" are both to the non-breaking space character.

另外，所有字符都可以用它的Unicode编码数字来指定，“xA0；”和“160；”都表示不可分的空格字符。

以上是简答网为您整理的non-breaking怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于non-breaking的用法、non-breaking的释义、non-breaking的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/non-breaking>